
 

 

Referat bestyrelsesmøde 30.04.2023 kl.10.00 hos Lise, Hellasvej 11 

 

Tilstede: Find, Helle, Annelise, Lise, Sabrina og Michael (og Ella)  

1. Forberedelse til Generalforsamling  

Der er pt. 10 tilmeldte, og der er ikke kommet forslag ind i tide.  

Vi vil dog gerne vende med forsamlingen, om der er interesse for at vi laver et ekstra bump ude ved 

Thorsvej, ud foran gården, da der bliver kørt ret stærkt, og der er en del børnefamilier i området.  

Vi skal også huske at minde folk om, at spørge naboen inden man klipper og/eller fælder ved skel.  

 

2. Veje 

Vi overvejer at få Jesper ud til at lave vejene i midt-marts hvert år, da det er der, vejen som regel er 

hårdest ramt. Jesper tager ikke efter andet bump på Bjarkesvej, da vejene som regel er i fin stand.  

3. Ny affaldssortering 

Til efteråret får Bodilsminde nye affaldspande til sortering. Ordningen træder i kraft til november. Se evt. 

Den lille grønne. Vi skal opfordre folk til at lave et system for at have plads til 4 nye affaldsspande, og 

sikre dem inden vinter og mulighed for stormvejr.  

 

4. Regnskab  

Der er pt. 178.335,72 på kontoen.  

Vi forventer at bruge ca. 40.000 DKK på vejen i år.  

Måleren til hjertestarten kommer til at koste til mere i år.  


